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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2016/17:1007 Vikten av kärnkraftsforskning i Sverige

Kärnkraften är i dag nödvändig för att säkerställa en trygg elförsörjning året 
runt för både industri och privatpersoner. För att säkerställa en effektiv drift 
krävs hög expertis inom kärnteknikområdet. De höga säkerhetskraven vid 
bearbetning av kärnbränsle och hantering av kärnavfall är även viktiga att 
säkerställa. Det finns därför goda skäl att förbättra kompetensen i Sverige inom 
dessa områden.

Kärnkraften, som är ett av våra viktigaste kraftslag, borde behandlas lika som 
övriga för Sverige relevanta kraftslag även i Energimyndighetens tilldelning av 
forskningsanslag. Detta för att man ska kunna hantera de befintliga svenska 
reaktorerna, ha kompetens att bygga nya eller ha kompetens att avveckla de 
äldre reaktorerna på ett säkert sätt. Det är därför inte ansvarsfullt att 
Energimyndigheten inte får en krona i anslag av regeringen avsatt för 
kärnkraftsforskning. 

Därför vill jag fråga statsrådet Ibrahim Baylan:

 

Vilka konkreta åtgärder avser statsrådet att vidta för att kärnkraftsforskning ska 
kunna ta del av forskningsanslag från Energimyndigheten i likhet med andra för 
Sverige relevanta kraftslag?

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-06
Besvaras senast
2017-03-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


